
 

 

Zápis z 12. jednání Výkonného výboru OLaMS 
soutěžní ročník 2022/2023 
Ostrava 
28.11. 2022 
 
 
Přítomni: 
VV OLaMS – Petr Matěj, Jiří Kroupa, Vladimír Černín, Filip Fňukal 
Sekretariát – Robert Segeťa, Zdeněk Cholek, Radomír Mrázek 
VV ČF – Petr Musil 
 
Omluveni: Václav Killar, Tomáš Plaček 
 
Program jednání: 
 

1. VV OLaMS 
2. LK OLaMS 
3. KRR OLaMS 
4. EK OLaMS 
5. KMM OLaMS 
6. KRD OLaMS 
7. Informace z KR MS a OL KO ČUS 
8. Školení a semináře trenérů 
9. DK OLaMS 

 
 
ad1) VV OLaMS  
VV projednal: 

a) Termín příštího jednání 
rozhodnutí: 

- 13. jednání se bude konat 9.1. 2023 
b) Setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF 
- sekretář R. Segeťa informoval o místu (Pardubice), datu a času konání (27.1.2023, 10:00 až 17:30) 

 
 
ad2) LK OLaMS 
VV se zabýval: 

a) Seznam umožněných startů 
- sekretář Z. Cholek informoval o umožněných startech 
b) Pokuty LK 
- sekretář Z. Cholek informoval o udělených pokutách 
c) Lékařský dozor a zranění hráčů 
- sekretář R. Segeťa informoval o aktuální situaci, kdy došlo k několika vážným zraněním 
- proběhla podrobná diskuze 
- z diskuze vyplynulo, že toto téma bude zahrnuto jako jeden z bodů na setkání s oddíly, bude s oddíly projednáno 

v rámci individuálních schůzek a také na školeních sekretářů 
 
 
ad3) KRR OLaMS 
VV projednal: 

a) Rozvojový plán 2022/2023 
- sekretář R. Mrázek prezentoval aktuální stav plnění rozvojového plánu 
- podrobněji byly diskutovány zejména tyto body 

o PP3 (zelená skupina) 
o PP1 a PP2 
o školské soutěže (ZŠ, SŠ) 

b) Firemní ligy 

- sekretář R. Mrázek informoval o zpětné vazbě oslovených 25 oddílů, kteří oslovili své partnery (firmy), u kterých byl 
potenciál k účasti v tomto projektu 

- všechny oslovené oddíly jednotně informovaly o tom, že žádný z jimi oslovených partnerů (firem) nemá aktuálně 
zájem se firemní ligy zúčastnit 

- hlavním důvodem aktuálního nezájmu u většiny oslovených firem byla aktuální ekonomická situace a s ní spojeno 
mnoho starostí a problémů 



 

 

- proběhla diskuze 
 
 
ad4) EK OLaMS 
Sekretář R. Segeťa informoval o aktuální ekonomické situaci. 
 
 
ad5) KMM OLaMS 

a) Dovednostní dny 

- v rámci RRP je v plánu realizace 2 akcí v první polovině roku 2023 
b) Trenéři RV na sezonu 2022/2023 

- VV diskutoval o seznamu navržených trenérů RV 
rozhodnutí: 

- VV OLaMS schvaluje pro sezonu 2022/2023 tyto trenéry RV: 
Starší žáci MS kraj: Radomír Mrázek (hlavní) a Tomáš Ficenc (asistent) 
Starší žáci OL kraj: Tomáš Hruška (hlavní) a Petr Matěj (asistent) 
Žákyně OLaMS kraj: Jakub Robenek (hlavní) a Ondřej Čoček (asistent) 

usnesení: 

- trenéři RV budou o rozhodnutí informováni a podepíší smlouvy o trénování RV pro sezonu 2022/2023 
zodpovídá: R. Mrázek  termín: 15.12. 2022 

c) Mládežnické akce v 2022/2023 

- sekretář R. Mrázek informoval o aktuální situaci 
d) Příprava RV 

- sekretář R. Mrázek informoval o aktuální situaci 
 
 
ad6) KRD OLaMS 
VV projednal: 

a) Náhradní školení rozhodčích 

- proběhla diskuze nad vypsáním dalšího náhradního školení rozhodčích v lednu/únoru 2023 

- sekretář R. Segeťa o relativně velkém zájmu nových rozhodčích 
rozhodnutí: 

- VV OLaMS rozhodnul o vypsání dalšího náhradního školení v lednu/únoru 2023 
usnesení:  

- sekretář vypíše školení rozhodčích a informaci zašle do oddílů 
zodpovídá: R. Segeťa  termín: 30.12. 2022 

b) Systém vzdělávání rozhodčích 2022/2023 

- J. Kroupa informoval o obsahu a průběhu jednání ze setkání hlavních školitelů (1.11.2022) a o plánovaném jednání 
(6.12.2022) 

c) Semináře v sezóně 2022/2023 

- J. Kroupa informoval o proběhlých a plánovaných seminářích 
d) Analýza plnění povinnosti mít vyškolené rozhodčí 

- sekretář R. Segeťa prezentoval výsledky analýzy 
 
 
ad7) Informace z KR MS a OL KO ČUS 

a) 21. VH MS KO ČUS 

- sekretář R. Segeťa informoval o datu a místu konání (30.11. 2022, Ostrava) 

- za OLaMS se VH MS KO ČUS zúčastní sekretář R. Mrázek 
b) Sportovec roku 2022 

- sekretář R. Segeťa informoval o zaslání nominací do anket v MS a OL kraji 
 
 
ad8) Školení a semináře trenérů 
Sekretář R. Mrázek informoval o proběhlých i plánovaných seminářích a školeních trenérů v našem regionu. 
Proběhla diskuze nad inovacemi či úpravami realizací trenérských seminářů. Z diskuze vyplynuly návrhy na navýšení počtu 
účastníku na jednotlivých seminářích (poptávka často velmi převyšuje nabídku), realizovat více seminářů v jeden den o 
víkendu (větší efektivita, úspora času i peněz všech zainteresovaných – metodik, školitel, trenéři), po vzoru seminářů 
rozhodčích rozdělit dostupnost seminářů trenérů dle licencí. 
 
 
ad9) DK OLaMS 



 

 

Byly projednány případy: 
a) Kamil Zvonek (1.FK Ostrava JIH) – umožnění neoprávněného startu 

rozhodnutí: 

- disciplinární řízení bylo zastaveno 
b) Milan Sláma (1.FK Ostrava JIH) – umožnění neoprávněného startu 

rozhodnutí: 

- disciplinární řízení bylo zastaveno 
c) 1. FK Ostrava JIH - umožnění neoprávněného startu 

rozhodnutí: 

- disciplinární řízení bylo zastaveno 
d) Lukáš Říhovský (FBC TIGERS PORUBA) – fyzické napadení 

rozhodnutí: 

- zastavení závodní činnosti na 6 zápasů 
e) Marek Bober (FBC PIRATES OSTRAVA) – fyzické napadení 

rozhodnutí: 

- zastavení závodní činnosti na 6 zápasů 
f) Tomáš Hrbáč (1.FK Ostrava JIH) – žádost o prominutí zbytku trestu 

rozhodnutí: 

- DK OLaMS rozhodla o zamítnutí žádosti o prominutí zbytku trestu 
g) Marian Wožniak (Torpedo Havířov) - – žádost o prominutí zbytku trestu 

rozhodnutí: 

- DK OLaMS vyhověla žádosti o prominutí zbytku trestu 
usnesení: 

- VV schvaluje rozhodnutí DK OLaMS 

- sekretář bude informovat výše zmíněné osoby a oddíly o těchto rozhodnutích 
zodpovídá: R. Mrázek  termín: 7.12. 2022 

 
 
Vypracoval:       Schválil: 
Robert Segeťa       Vladimír Černín 

manažer OLaMS       hejtman ČF MS kraje 

30.11. 2022 

 


